
PROTOKOŁ NR I/10 
z posiedzenia I zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 2 grudnia 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
P. J. Biernacki - Przewodniczący Rady Miejskiej poprzedniej kadencji przywitał 
wszystkich przybyłych oraz poprosił o wysłuchanie Hymnu Państwowego.  
Następnie Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej P. BoŜuta wręczyła Grzegorzowi 
Nowosielskiemu zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Wyszkowa oraz zaświadczenia 
wszystkim Radnym o uzyskaniu mandatów. P. BoŜuta pogratulowała wszystkim i przekazała 
głos P. Biernackiemu. 
P. Biernacki poinformował, Ŝe planowane na tej sesji ślubowanie Burmistrza Wyszkowa 
zostało przełoŜone na następną sesję. O wyjaśnienie tej sprawy poprosił mecenas                            
P. Łubińską. 
Mecenas – P. Łubińska poinformowała, Ŝe zgodnie z wytycznymi Państwowej Komisji 
Wyborczej, ślubowanie Burmistrza powinno mieć miejsce na sesji, która zostanie zwołana 
juŜ przez nowo wybranego Przewodniczącego Rady Miejskiej. W związku z powyŜszym 
Burmistrz składa ślubowanie na sesji zwołanej przez Przewodniczącego Rady nowej 
kadencji na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia ogłoszenia wyników wyborów                    
w Monitorze Polskim (wyniki zostały ogłoszone w Monitorze Polskim z dnia 29 listopada 
2010 r. Nr 88, poz. 1030). 
Następnie P. Biernacki przekazał prowadzenie sesji najstarszemu wiekiem Radnemu –               
P. Janowi Dziubłowskiemu.  
P. J. Dziubłowski poprosił o zwolnienie go z tego obowiązku, gdyŜ źle się czuje i nie będzie 
w stanie przewodniczyć obradom. 
Wobec powyŜszego P. Biernacki przekazał przewodniczenie obradom sesji następnej 
najstarszej wiekiem Radnej – P. Lucynie Sosnowskiej. 
 
Ad. 1. 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonała P. Lucyna Sosnowska. Poinformowała, Ŝe w pierwszej 
kolejności radni złoŜą ślubowanie, które odbędzie się w ten sposób, Ŝe po odczytaniu roty, 
wywoływani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie moŜe być 
złoŜone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóŜ Bóg”. Następnie odczytała tekst ślubowania 
radnego: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
Gminy i jej mieszkańców”. 
Wyczytani w kolejności alfabetycznej radni złoŜyli ślubowanie. 
 
Ad. 3. 
P. Sosnowska  przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. ZłoŜenie ślubowania przez radnych. 
3. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 
4. Powołanie sekretarza obrad. 
5. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
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7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
8. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad. 
 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 

            Ad. 4.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 2) został wybrany P. Jan Abramczyk. 
  
Ad. 5.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 2) zostali wybrani: 
1. P. Eugeniusz Zaremba; 
2. P. Grzegorz Wyszyński; 
3. P. Sławomir Wróbel. 
 
Ad. 6. 
P. Sosnowska poinformowała, Ŝe następnym punktem porządku obrad jest wybór Komisji 
Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie tajne dla wyboru Przewodniczącego                          
i Wiceprzewodniczących Rady. Dodała, Ŝe w skład Komisji nie mogą wchodzić osoby, które 
będą kandydować na w/w funkcje. 
P. Wróbel zgłosił do Komisji kandydaturę P. ElŜbiety Piórkowskiej (nie wyraziła zgody na 
kandydowanie) i P. Wojciecha Rojka (wyraził zgodę na kandydowanie). 
P. Bachański zgłosił do Komisji kandydaturę P. Zofii Gałązka (wyraziła zgodę na 
kandydowanie). 
P. Kruk zgłosił do Komisji kandydaturę P. Wojciecha Chodkowskiego (wyraził zgodę na 
kandydowanie). 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,   przeciw– 0, wstrzym. się – 0) 
jednogłośnie wybrali Komisję Skrutacyjną w składzie: 

1. Wojciech Rojek; 
2. Zofia Gałązka; 
3. Wojciech Chodkowski. 

      Członkowie komisji Skrutacyjnej wybrali ze swego składu Przewodniczącego Komisji                 
w osobie P. Wojciecha Rojka. 
 
Ad. 7. 
P. Sosnowska przedstawiła następujące zasady głosowania, dotyczące wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

• głosowanie jest tajne; 
• radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady Miejskiej                             

i zaparafowanych przez członków Komisji Skrutacyjnej; 
• Rada ustala sposób głosowania tajnego, a głosowanie przeprowadza Komisja 

Skrutacyjna; 
• Komisja Skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób 

głosowania i wyczytując kolejno radnych z listy obecności, wręcza im karty do 
głosowania. 
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 Proponowany sposób głosowania: 
• głosowanie polega na skreśleniu nazwisk tych kandydatów, którym jest się 

przeciwnym; 
• głos jest waŜny, jeŜeli na karcie do głosowania pozostało jedno nazwisko, które nie 

zostało skreślone; 
• głos jest niewaŜny, jeŜeli nie skreślono Ŝadnego kandydata, albo skreślono 

wszystkich kandydatów; 
• wybranym zostaje kandydat, który otrzymał bezwzględną większość głosów. 

P. Warpas uwaŜa, Ŝe taki sposób głosowania nie daje moŜliwości wstrzymania się od głosu. 
Mecenas – P. Łubińska poinformowała, Ŝe jest to prawidłowy sposób głosowania. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,   przeciw– 0, wstrzym. się – 5) 
przyjęli powyŜszy sposób głosowania.  
P. Abramczyk zgłosił kandydaturę P. Józefa Biernackiego na stanowisko 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. UwaŜa, Ŝe jest to dobra kandydatura, gdyŜ P. Biernacki 
jest Prezesem wyszkowskiej firmy, długoletnim radnym, pełnił funkcję Przewodniczącego 
Komisji Finansów i Gospodarki a w ostatniej kadencji był Przewodniczącym Rady Miejskiej. 
P. Biernacki wyraził zgodę na kandydowanie. 
Więcej kandydatur na Przewodniczącego Rady Miejskiej nie zgłoszono. 
P. Piątek spytał P. Biernackiego, czy będzie przewodniczącym całej rady, czy tylko grupy 
koalicyjnej i w jaki sposób swoją działalnością będzie dawał temu wyraz? 
P. Biernacki poinformował, Ŝe oczywiście będzie przewodniczącym całej rady, a nie tylko 
grupy koalicyjnej. Będzie starał się, aby wszyscy radni swoje umiejętności i doświadczenie 
wykorzystali jak najlepiej. Do poszczególnych komisji będą zapraszane osoby, które mają              
w danej dziedzinie jak największe kompetencje i chęci do pracy.  P. Biernacki zadeklarował, 
Ŝe kaŜda waŜna decyzja będzie zapadała albo na komisjach merytorycznych albo na tej sali. 
Liczy na to, Ŝe wszyscy radni będą wspólnie pracowali na  rzecz lokalnej społeczności. 
 
P. Sosnowska ogłosiła przerwę w obradach do godz. 10.40. 
Po przerwie P. Sosnowska wznowiła obrady sesji. 
 
P. Rojek – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przypomniał zasady głosowania. 
Następnie Komisja przystąpiła do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady 
Miejskiej poprzez wyczytywanie radnych w kolejności alfabetycznej i wręczanie im kart do 
głosowania.  
Po przeprowadzeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy i sporządziła 
protokół z przeprowadzonych wyborów. Następnie P. Rojek odczytał protokół z wyborów. 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych, głosy waŜne – 21, niewaŜne – 0. Kandydat na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej P. Józef Biernacki otrzymał 17 głosów. 
Wymagana bezwzględna większość głosów wynosi 11. W związku z powyŜszym  Pan Józef 
Biernacki, w wyniku głosowania tajnego, został wybrany Przewodniczącym Rady 
Miejskiej. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła treść uchwały w powyŜszej sprawie. 
P. Sosnowska złoŜyła gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miejskiej, 
przekazując jednocześnie prowadzenie dalszej części obrad. 
P. Biernacki podziękował P. Sosnowskiej za sprawne prowadzenie obrad oraz wszystkim 
radnym za okazane zaufanie i dokonany wybór. 
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Ad. 8. 
P. Biernacki poinformował, Ŝe sposób i zasady wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej pozostają takie same ja przy wyborze Przewodniczącego.  
P. Chodkowski zgłosił kandydaturę P. Jerzego Kruka na stanowisko Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej. 
P. Kruk wyraził zgodę na kandydowanie. 
P. Turek zgłosił kandydaturę  P. Jacka Bachańskiego na stanowisko Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej. 
P. Bachański wyraził zgodę na kandydowanie. 
P. Rojek – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  przypomniał zasady głosowania. 
Następnie Komisja przystąpiła do przeprowadzenia wyborów Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej poprzez wyczytywanie radnych w kolejności alfabetycznej i wręczanie im kart do 
głosowania.  
Po przeprowadzeniu głosowania, Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy i sporządziła 
protokół z przeprowadzonych wyborów. Następnie P. Rojek odczytał protokół z wyborów. 
W głosowaniu wzięło udział 21 radnych, głosy waŜne – 21, niewaŜne – 0. Kandydat na 
Wiceprzewodniczącego, Pan Jacek Robert  Bachański otrzymał 18 głosów, Pan Jerzy Kruk – 
15 głosów. 
Wymagana bezwzględna większość głosów wynosi 11. W związku z powyŜszym Pan Jacek 
Robert Bachański oraz Pan Jerzy Kruk, w wyniku głosowania tajnego, zostali wybrani 
Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła treść uchwały w powyŜszej sprawie. 
 
Ad. 9. 
P. Goździewska – Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe zostały rozdane radnym druki dot. 
oświadczeń majątkowych. Zgodnie z przepisami, radni zobowiązani są do złoŜenia tych 
oświadczeń w ciągu 30 dni od dnia złoŜenia ślubowania. 
P. Śliwka – Sołtys Sitna przeprosiła za spóźnienie na sesję informując jednocześnie                      
o bardzo trudnych warunkach drogowych. Poprosiła o interwencję, gdyŜ droga do Sitna nie 
jest naleŜycie odśnieŜona. 
P. Nasiadka w imieniu mieszkańców Leszczydołu Nowin, zwrócił się równieŜ z interwencją 
o dokładniejsze odśnieŜanie dróg. UwaŜa, Ŝe operatorzy sprzętu zimowego za wysoko 
podnoszą pługi, co jest główną przyczyną złego odśnieŜenia dróg. Z tego tytułu tworzą się 
koleiny i jest duŜo wypadków. 
P. Zaremba – poprosił, aby kierowcy, którzy odśnieŜają ulice, nie zasypywali śniegiem 
chodników. 
P. Mróz – Z-ca Burmistrza zapewnił, Ŝe słuŜby robią wszystko, aby warunki w mieście i na 
terenie gminy były jak najmniej uciąŜliwe. 
P. Prusionowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 zasugerował, aby we własnym zakresie 
tzn. wśród mieszkańców poszczególnych osiedli, zorganizować odśnieŜanie ulic                             
i chodników. 
P. Wójcik – sołtys Rybienka Nowego zgłosił, Ŝe ul. Serocka nie była w ogóle odśnieŜana. 
P. Mróz – Z-ca Burmistrza poinformował, Ŝe za odśnieŜanie ulicy Sesrockiej odpowiada 
GDDKiA i zgłoszenie to zostanie przekazane zarządcy ulicy. 
P. Szczerba spytał, co ze ślubowaniem Burmistrza Wyszkowa? 
P. Biernacki poinformował, Ŝe Burmistrz Wyszkowa złoŜy Ślubowanie na następnej sesji, 
która została zwołana na dzień dzisiejszy na godzinę 11.45. 
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Ad. 10. 
O godz. 11.35 uznając porządek obrad I Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                          Jan Abramczyk                                Józef Biernacki 


